
Styrelsemöte v22

Datum: 2020-05-26

Tid: 12:18

Plats: Zoom

Närvarande: Ordförande Leo Okawa Ericson, Vice Ordförande Patrik Wingqvist, Sekreterare Mika Ivarsson,
Studier̊adsordförande Emma Kjellin, Studiesocialt Ansvarig Ivar Bennemo, Klubbmästare Sara Liljefors,
Klubbmästare Hampus Sandqvist, Tillg̊angsansvarig Leon Philip, Informationsansvarig Noa Lerch

1 Mötets öppnande

Ordförande Leo Okawa Ericson öppnade mötet genom att klappa istället för att klubba.

2 Formalia

Val av justerare

Beslut: att välja Jonas Nygren till justerare.

Godkännande av dagordning

Beslut: att godkänna dagordningen.
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3 Besök

• Sportansvarige Pontus Ernstedt
Vi diskuterade brännbollsturneringen under mottagningen. Pontus föreslog att vi fr̊agade David i stället,
nästa termins sportansvarig. Om mottagningen blir inställd s̊a skulle det vara bra att ha en backup-plan.
“Reccepesten är jobbigt nog som det är, att slänga corona p̊a det är lite cancer.” Vi borde planera
en distansmottagning för worst case scenario. Distansaktiviteter för folk som är sjuka, arbeta för att
förebygga FOMO för dem. Vi planerar in en arbetskväll för detta, samt skapar ett dokument att samla
idéer i.

4 Lägesrapport

Ordförande Leo Okawa Ericson har varit p̊a FUM, skickat n̊agra mail.
Vice Ordförande Patrik Wingqvist har skickat en faktura till Johannes för presentkorten, och fick ett medde-
lande fr̊an PR-amanuensen om att företaget som marknadsfört sig p̊a v̊ar hemsida har fakturerats.
Sekreterare Mika Ivarsson hade ingenting att rapportera.
Studier̊adsordförande Emma Kjellin var p̊a UTB-möte ig̊ar. Tydligen kan universitetet kräva att studenter har
webbkamera under tentor.
Studiesocialt Ansvarig Ivar Bennemo var p̊a programr̊ad för masterprogrammet i dataanalys, där de pratade
om hur man välkomnar de nya studenterna, och att de hade problem med att reccarna kanske inte f̊ar up-
peh̊allstillst̊and.
Klubbmästare Sara Liljefors och Klubbmästare Hampus Sandqvist släppte evenemang för sommaravslutningen,
den 5e Juni via Zoom. De har dessutom börjat planera en sittning den 31a Oktober med E och ES.
Tillg̊angsansvarig Leon Philip hade ingenting att rapportera.
Informationsansvarig Noa Lerch har börjat skriva p̊a ett brev till John Westmarks föräldrar, vill ha hjälp med
den för att han anser att brevet är för kort i dagsläget.

5 Mötesfr̊agor

Rebusrallyt

Vi har f̊att en sektionsbil som vi ska lotta ut till de vi representerar (datavetarna). Förra året lottade vi bara
ut en plats och lät kaptenen välja resten av laget, vilket vi fick kritik för, s̊a i år borde vi lotta ut alla, och hitta
n̊agon lösning för att se till att minst en person har körkort.

Beslut: att först lotta ut fyra platser oavsett körkort.

att reservera den femte platsen för körkorth̊allare i det fall att ingen som f̊att plats har körkort.

att fylla ut potentiella resterande platser ocks̊a oberonde av körkort.

6 Övriga fr̊agor

Inga övriga fr̊agor diskuterades.
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7 Mötets avslutande

Kl. 13:05

Sekreterare Mika Ivarsson

Ordförande Leo Okawa Ericson

Justerare Jonas Nygren
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